

EDİTÖRLER KURULUNDAN

Değerli okuyucularımız;

Akademik, bilimsel ve kaliteli yayını ilke edinmiş, yaklaşık altı yıl gibi kısa bir sürede büyük mesafe katetmiş olan, her geçen sayıda akademik câmiada daha fazla rağbet gören dergimizin yeni sayısını siz kıymetli okuyucularımız ile buluşturmanın mutluluğu içerisindeyiz.

Dergimiz, her sayıda kendini geliştirerek belirlemiş olduğu hedefleri yerine getirmede emin adımlarla yoluna devam etmektedir. Ulusal düzeydeki amaçlarımızdan olan ULAKBİM TR Dizin'de 2018 yılından beri taranmaya başladığımızı geçen sayıda sizlerle paylaşmıştık. Uluslararası düzeydeki hedeflerimizi yerine getirme konusundaki çalışmalarımız da devam etmektedir. Bu çalışmaların göstergesi olarak EBSCO ve MIAR'da yerimizi aldığımızı gururla ifade etmek isteriz. Tüm çalışma ve politikalarımızı uluslararası diğer indekslerde taranma doğrultusunda ilerletmekteyiz.

Haziran ve Aralık'ta olmak üzere yılda 2 sayı yayınlamayı misyon edinmiş olan dergimiz yeni yayın döneminde de yoğun bir ilgiye mazhar olmuştur. Bu sayımız için farklı alanlardan yaklaşık 60 makale değerlendirilmek üzere gönderilmiştir. Ön kontrol, intihal taraması ve editörler kurulunun kararı sonrasında değerlendirme sürecine alınacak makaleler belirlenerek hakem süreçleri başlamıştır. Alanında yetkin kıymetli hakemlerimizin kararları ve değerlendirmeleri sonucunda biri Rusça, ikisi Arapça, 19 tanesi

ise Türkçe olmak üzere 22 araştırma makalesi yayınlanmaya uygun görülmek üzere siz değerli okurlarımızın ilgisine sunulmuştur. Her sayıda farklı dillerde yayın yapan dergimizin bu sayısında da Rusça bir makaleyi sizlerle buluşturmanın sevinci yaşamaktayız.

Çalışmalarını dergimizde yayınlamak üzere göndererek yoğun talep gösteren bütün akademisyenlere, makaleleri yayınlanan kıymetli yazarlarımıza, makalelerin değerlendirilmesinde büyük gayret ve hassasiyet gösteren alanında yetkin kıymetli hakem hocalarımıza ve derginin yayınlanma sürecinde emeği geçen kıymetli çalışma arkadaşlarımıza ve yayınevi çalışanlarına teşekkür ederiz.

Yeni sayılarımızda buluşmak ümidiyle...

Editörler Kurulu Adına
Dr. Öğr. Üyesi Mehmet KARAKUŞ

FROM EDITORIAL BOARD

Dear readers of ours;

We're uplifted to introduce the new issue of our magazine which furthers in that our magazine adapted academic, scientific and quality publishing as a principle, and has leapt forward in a short period of nearly six years, and has been gaining popularity every new issue in academic communities. Our journal continues its way to fulfill its objectives by outdoing itself in every issue, confidently taking the firm steps needed. In our last issue we informed you that our journal was accepted for indexation in ULAKBIM TR DIZIN database, and have been available for scanning since 2018 as it was one of our objectives. Our efforts to achieve our international goals have been ongoing. We would like to express with pride that we have taken our place in EBSCO and MIAR databases owing to hard work. We advance all our work and policies in line with those of the international indexes so that our journal be scanned in .

Our magazine, for which we take upon ourselves publishing 2 issues a year as a mission, in June and December, has attracted a great deal of interest in its new publication season. For this issue, approximately 60 articles in different fields were sent for primary evaluation. After the primary evaluation and the academic plagiarism detection, the review process for the articles approved by the editorial board started. Upon the decisions and

evaluations of our esteemed reviewers that are competent in their fields, 22 research articles, 1 in Russian, 2 in Arabic and 19 in Turkish, have been deemed suitable for publication, and therefore presented to the attention of our valuable readers. We are delighted to bring you an article in Russian in this issue for it's been a challenge to publish articles in different languages in every issue.

We are proud to thank the academicians that have shown great interest by sending their papers for our journal, and the respected writers whose articles we have published, and the venerable professors who have worked hard for and acted responsibly in the evaluation of the articles, and our trusted colleagues and the staff of publishing firm who contributed to the publication of the journal.

We hope to meet you through new issues of our journal...

On Behalf of Editorial Board
Assistant Professor Mehmet KARAKUŞ

كلمة رئيس التحرير

القراء الأعزاء؛

يسعدنا أن نقدم العدد الجديد من مجلتنا ، التي تبنت النشر الأكاديمي والعلمي والجودة كمبدأ ، وقد قطعت مسافة كبيرة في فترة قصيرة من حوالي ست سنوات، واكتسبت المزيد من الإقبال في المجتمع الأكاديمي مع مرور كل عدد.

وتواصل مجلتنا مسارها بخطوات واثقة لتحقيق الأهداف التي حددتها بتطويرها لنفسها في كل عدد .

وكنا قد أبلغناكم في عددنا الأخير أن مجلتنا تمكنت من الحصول على الاعتماد للبحث في فهرس ULAKBIM TR Dizin وهو أحد أهدافنا الوطنية ، منذ عام 2018. كما أن جهودنا لتحقيق أهدافنا على الصعيد الدولي مستمرة. نود أن نعرب بفخر عن أننا اتخذنا مكاننا في EBSCO و MIAR كدليل على هذه الجهود. وأن جميع أعمالنا وسياساتنا التي نقوم بها هي لتمكين مجلتنا من أن تكون معتمدة للبحث ضمن الفهارس العالمية الأخرى.

وقد اجتذبت مجلتنا ، التي تضطلع بمهمة نشر عددٍ سنوي في يونيو وديسمبر ، اهتماماً شديداً بالفترة الجديدة للنشر. وتم إرسال حوالي 60 مقالة من مختلف الميادين لهذا العدد للتقييم.

بعد المراقبة المسبقة وفحص الانتحال وقرار هيئة التحرير ، تم تحديد المقالات التي سيتم تضمينها في عملية التحكيم وبدأت عمليات التحكيم. و نتيجة لقرارات وتقييمات حكامنا الموقرين المؤهلين في مجالهم ، تم اعتبار 22 مقالة بحثية ، واحدة باللغة الروسية ، واثنان باللغة العربية و 19 باللغة التركية ، مناسبة للنشر وعرضت على قرائنا الكرام. و يسرنا أن نقدم لكم مقالا باللغة الروسية في هذا العدد من مجلتنا ، التي تنشر بلغات مختلفة في كل عدد.

في الختام لا يسعنا إلا أن نتقدم بجزيل الشكر للباحثين الأفاضل الذين ساهموا ثراء مجلتنا من خلال أعمالهم وأبحاثهم القيمة. كما نقدم شكر الجزيل لأساتذتنا أعضاء هيئة التحكيم

الذين بذلوا ما بوسعهم لمراجعة هذه الأعمال العلمية وتقييمها، كذلك الشكر موصول لزملائنا

الكرام العاملين في كافة هيئات هذه المجلة والعاملين في دار النشر والذين تفانوا لإصدار هذا

العدد.

آملين أن نلتقاكم في العدد القادم، وإلى ذلكم الحين نستودعكم الله الذي لا تضيع ودائعه.

باسم هيئة التحرير

الدكتور محمد قراقوش